

PRAYERS

Bill C-143, An Act to provide supplementary borrowing authority, as reported (with an amendment) from the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs, was again considered at the report stage.

Whereupon, the House resumed debate on the motion of Mr. Blenkarn, seconded by Miss Carney,—That Bill C-143, An Act to provide supplementary borrowing authority, be amended in Clause 4 by striking out lines 19 and 20 at page 2 and substituting the following therefor:

“exceeding in the whole, one dollar, as may be required for public works and”.

And debate continuing;

Mr. Cosgrove for Mr. Lalonde, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Orders in Council P.C. 1983-677, 1983-683, 1983-751 and 1983-822, dated March 8, 10, 17 and 24, 1983, respectively, authorizing the Minister of Finance, pursuant to section 39 of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970, to borrow certain sums of money. (English and French).—Sessional Paper No. 321-7/71.

A petition was presented by the honourable Member for Yorkton—Melville (Mr. Nystrom).

A petition was presented by the honourable Member for Mississauga South (Mr. Blenkarn).

A petition was presented by the honourable Member for St. Catharines (Mr. Reid).

Mr. Anguish, seconded by Mr. Lewycky, by leave of the House, introduced Bill C-678, An Act to Declare Canada a Nuclear Weapons Free Zone, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Consideration was resumed at the report stage of Bill C-143, An Act to provide supplementary borrowing authority, as reported (with an amendment) from the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Debate was resumed on the motion of Mr. Blenkarn, seconded by Miss Carney,—That Bill C-143, An Act to provide supplementary borrowing authority, be amended in Clause 4 by striking out lines 19 and 20 at page 2 and substituting the following therefor:

“exceeding in the whole, one dollar, as may be required for public works and”.

And debate continuing;

PRIÈRE

Le projet de loi C-143, Loi portant pouvoir d'emprunt supplémentaire, rapporté avec un amendement par le Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques, est étudié de nouveau à l'étape du rapport.

Sur ce, la Chambre reprend le débat sur la motion de M. Blenkarn, appuyé par M^{lle} Carney,—Qu'on modifie le projet de loi C-143, Loi portant pouvoir d'emprunt supplémentaire, à l'article 4, en retranchant la ligne 16, page 2, et en la remplaçant par ce qui suit:

«concurrence d'un dollar.»

Le débat se poursuit;

M. Cosgrove, au nom de M. Lalonde, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copies d'arrêtés en conseil nos C.P. 1983-677, C.P. 1983-683, C.P. 1983-751 et C.P. 1983-822, en date des 8, 10, 17 et 24 mars 1983 respectivement, autorisant le ministre des Finances, conformément à l'article 39 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970, à emprunter certaines sommes d'argent. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-7/71.

L'honorable député de Yorkton—Melville (M. Nystrom) présente une pétition.

L'honorable député de Mississauga-Sud (M. Blenkarn) présente une pétition.

L'honorable député de St. Catharines (M. Reid) présente une pétition.

M. Anguish, appuyé par M. Lewycky, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-678, Loi déclarant le Canada zone sans armes nucléaires, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

L'étude reprend à l'étape du rapport du projet de loi C-143, Loi portant pouvoir d'emprunt supplémentaire, rapporté avec un amendement par le Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Le débat reprend sur la motion de M. Blenkarn, appuyé par M^{lle} Carney,—Qu'on modifie le projet de loi C-143, Loi portant pouvoir d'emprunt supplémentaire, à l'article 4, en retranchant la ligne 16, page 2, et en la remplaçant par ce qui suit:

«concurrence d'un dollar.»

Le débat se poursuit;